
De Post 
 
Het CDA is voor een goede toegang tot zorg voor wie dat nodig heeft. De Post is een voorziening die 
zorgt dat inwoners laagdrempelig kunnen binnenlopen, hulp kunnen vragen en vragen kunnen stellen. 
Problemen kunnen in een vroeg stadium worden opgepakt. In november 2023 is besloten dat de huur 
van de locatie van De Post aan de Balinkesstraat wordt opgezegd per 1 januari 2026 en dat De Post 
zal verhuizen naar het gemeentekantoor. Gezien het belang van goede toegang tot zorg en de 
bereikbaarheid en vindbaarheid van De Post, is een goede voorbereiding, planning en communicatie 
van groot belang. Het CDA heeft daarom de volgende vragen: 
 
 

● De visie en positionering en werkwijze van de lokale toegang sociaal domein waaronder de 
Post wordt meegenomen in de uitvoeringsagenda van het sociaal domein. De 
uitvoeringsagenda is in juni gereed. Wordt deze planning nog gehaald? Zo nee, wat voor 
gevolgen heeft dit voor de verhuizing van de Post en op de werkwijze van de lokale toegang 
en inrichting van de Post? 

● Is er een plan van aanpak en tijdsplanning voor de verhuizing gemaakt? Zo ja, lopen deze 
conform plan en planning? Zo ja, kunnen we deze ontvangen? 

● Welke betrokkenen bij de Post zijn betrokken bij de verhuisplannen? Hoe wordt geborgd dat 
alle doelgroepen goed en tijdig op de hoogte zijn en ook de nieuwe locatie weten (en durven) 
te bezoeken? 

● Wanneer wordt gestart met de communicatie naar inwoners over de verhuizing van de Post? 
● Een goede keten start met een goede toegang; de Post was hierin een goed voorbeeld in het 

rekenkameronderzoek “Voor de toekomst” 2020. Er worden in dit rekenkameronderzoek 39 
richtinggevende aanbevelingen en bouwstenen gegeven. Worden deze betrokken in de 
nieuwe visie op de Post/de toegang? 

● Maatschappelijke partners en medewerkers van de Post hebben meegewerkt aan een 
beleidsplan Armoedevrij Winterswijk. Wanneer kunnen we dit beleidsplan verwachten? Heeft 
dit beleidsplan invloed op de inrichting van de Post in het gemeentekantoor? (De 
dienstverlening van de Stadsbank wordt  nu vanuit de Post verzorgd) 

● Is er al een alternatieve huisvesting voor jongerenwerk SPOT gevonden? 
 
 


